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PROTOKÓŁ Nr 82.2018 

Z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 

z dnia 2 lipca 2018 roku 

 

Obecni: 

1. Waldemar Sitek – Przewodniczący Komisji 

2. Katarzyna Sadurska – Zastępca Przewodniczącego 

3. Włodzimierz Fydryszek – Członek Komisji 

4. Tadeusz Groszek – Członek Komisji 

5. Adam Kisiel – Członek Komisji 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Waldemar Sitek i zaproponował 

następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Zapoznanie z pismami korespondencyjnymi, które wpłynęły do Komisji. 

3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia. 

4. Część wyjazdowa posiedzenia. 

 

Porządek został przyjęty. 

Ad1. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji odczytano i przyjęto. 

Ad2. 

Komisja zapoznała się  z opinią prawną sporządzoną na wniosek Związku Miast 

Polskich na temat  rozporządzenia w sprawie wynagradzania pracowników 

samorządowych., załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Waldemar Sitek przypomniał zebranym, że kwestia ta była 

podejmowana podczas ostatniej Sesji Rady Miejskiej odnośnie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza. Temat ten będzie przedmiotem dyskusji w 

późniejszym czasie. 

W dalszej części posiedzenia zapoznano się z wnioskiem mieszkańców o 

rezygnację z budowy zaprojektowanego odcinka wodociągu w miejscowości 

Kozły i prośbą o jego przeprojektowanie w sposób umożliwiający mieszkańcom 

zagospodarowanie działek., załącznik nr 2 do protokołu. 
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Komisja przychyla się do wniosku mieszkańców. Jeżeli uda się zabezpieczyć 

odpowiednie środki należy przeprojektować wskazany odcinek wodociągu. 

Odczytano pismo skierowane od Ordynatora Oddziału Chirurgii Ogólnej Szpitala 

MBNP w Wołominie z prośbą o udzielenie wsparcia finansowego z 

przeznaczeniem na remont oddziału., załącznik nr 3 do protokołu.  

Komisja zapoznała się. Temat ten będzie jeszcze przedmiotem dyskusji. Jeżeli 

uda się zabezpieczyć środki w budżecie Gminy należy przekazać je na rzecz 

opisywanego w piśmie remontu.  

Następnie odczytano pismo mieszkańca Tłuszcza z prośbą o interwencję w 

sprawie handlu ulicznego na terenie miasta., załącznik nr 4 do protokołu. 

Komisja zapoznała się. Radni zaproponowali aby na nowobudowanym 

targowisku miejskim zostało wydzielone miejsce stałego handlu w dni robocze. 

Wywiązała się dyskusja. Radni zauważyli, że należałoby uregulować kwestie 

handlu ulicznego odpowiednią uchwałą. Temat ten będzie przedmiotem 

rozważań.  

Ad3. 

Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 27 sierpnia 2018r. o godzinie 

9.00. 

Ad4. 

W części wyjazdowej posiedzenia Komisja udała się do Szkoły podstawowej im. 

Jana Pawła II w Tłuszczu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 

 

       Waldemar Sitek 
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